



Afdelingsbestyrelsesmøde d. 30. september 2025, kl. 17.00.

Afdelingsbestyrelsens lokale på Ejendomskontoret.

Deltagere: Keki Patell, Gitte Hansen, Mia Hansen, Linda Fay, Charlotte Birkved (formand), Susanne Palstrøm (ejendomsleder)

Afbud: Talli Mehahem

Afdelingsbestyrelsesmøde

Dagsorden

Besøg af Chehade Mansour, fra kl. 17.30 til 17.50

Chehade havde meget ros til både Afdelingsbestyrelsen og de frivillige vejledere, der står for storskraldsordningen. Det hele fungerer rigtig godt og det er dejligt at se, hvor godt beboerne har taget imod.

Dog var der lidt kritik til ejendomskontoret omkring de indkøbsvogne, der stilles tæt på de parkerede biler. Det blev aftalt, at der ikke skal være en opsamlingsplads ved porten og at beboerne skal sørge for at tage indkøbsvognene med ind til opsamlingsstederne.

1. Valg af referent blev Susanne og ordstyrer blev Charlotte

2. Dagsordenen blev godkendt.

3. Orientering fra driften

- a) Status på bemanning / øvrige drift
Vi har ansat en ny ejendomsfunktionær, efter ejendomsfunktionær flyttede til Jylland, den nye starter d. 03.11.25
- b) Vi har ikke fået dato for færdiggørelse af den store legeplads, så snart datoen er kendt, sendes den ud til Afdelingsbestyrelsen, så en åbningsfest kan blive planlagt.
- c) Status på ladestandere fra OK. Alle standerne er nu åbne og der er 13 tilmeldt.
- d) Projektet på udestuer er rundsendt til afdelingsbestyrelsen. Beskrivelse og tegninger sendes til GK, for at få en forhåndsgodkendelse.
- e) Susanne ferie i uge 41.
- f) Tilføjelse til husordenen, efter brand. Ejendomskontoret laver et forslag til husordenen, hvor det nævnes, at der ikke må stå hårde hvidevarer udendørs på terrasser og haver, da disse udgør en væsentlig brandfare.

4. Opfølgning på økonomi

- a) Grundet IT-udfordringer har Susanne ikke kunne få lavet et oplæg til dette møde, der medbringes til næste møde en budgetopfølgning for hovedkonti fra konto 114 til 119.

5. Opfølgning på aktionsliste

- a) Emner med nyt tages op på mødet – aktionslisten udsendes altid.



Afdelingsbestyrelsesmøde d. 30. september 2025, kl. 17.00.

6. Storskrald.

Evaluering af den første 1½ måned.

- a) Der er væsentligt mindre storskrald ved molokkerne.
- b) Tømning af containerne skal lige ind i en ny rutine, men det går superfint.
- c) Der skal løbende gøres reklame for, at der kan bruges flere frivillige og for storskraldsordningen, evt. med billeder fra genbrugsrummet på FB.
- d) Der sendes to retter mad ned til Vejlederrummet hver tirsdag og torsdag – det vil være dagens ret, der leveres.

7. Evaluering af budgetbeboermøde d. 24/9.

- a) Susanne har lavet en aftale med Eva for at se på hundegårdens placering og hegn. Susanne vender retur til Afdelingsbestyrelsen med billeder og pris.
- b) Dirigent - Susanne får oplysninger på et dirigentkorps, som benyttes i flere andre afdelinger i BO-VEST, når vi kender dato for regnskabsmødet i marts, forsøger vi at få en dirigent derfra.

8. Indkomne forslag fra bestyrelsen

- a. Opdatering af gyngestativet ved Ejendomskontoret. Der laves et nyt underlag næste gang, der er penge i budgettet.
- b. Rengøring af lågene på molokkerne for restaffald og madaffald. Er lagt ind i en fast turnus, hvor vores egne spuler lågene.

9. Opdatering om Parallelsamfundslisten

- a) Der indkaldes til et informationsmøde i starten af december, når de nye tal er kendt.
- b) Der er modtaget en beboerhenvendelse fra JF, som ønsker repræsentanter fra BL til at komme og fortælle om de høringssvar, som BL har skrevet. JF får muligheden for at få en aftale i hus med BL, som kan komme på informationsmødet og orienterer om deres høringssvar – varighed 30 min.

10. Beboerhenvendelser:

- a) En beboer med handikapscooter, ønsker markering på fliserne, for at hindre at der sættes cykler.
Dette blev godkendt og skal udføres de steder, hvor der er handikapscootere.

11. Orientering fra Formanden:

- a. Vores kalender: Opfølgning på møder, arrangementer og kurser
- b. Nyt fra:
 - 1. VA
 - 2. Bo-Vest



Afdelingsbestyrelsesmøde d. 30. september 2025, kl. 17.00.

3. AF86
4. BL 2 kreds
5. GNP-bestyrelse

- c. Planlægning af møde i samarbejde med GNP om parallelsamfundslisten efter den 1. december. Planlægning af nyt møde aftales med Bo fra GNP.
- d. Evaluering af Gadekærets besøg torsdag den 18. september i Askerød til rundvisning, middag i Café Ask og en snak om bestyrelsesarbejdet.

Det var en rigtig hyggelig aften og vi fik berørt mange gode emner.

Derefter skal afdelingsbestyrelserne for Grønningen, Gadekæret og Askerød mødes.

e. Møder, kursus og arrangementer i 2025:

Der er først kurser fra oktober 2025, bl.a. Ny i bestyrelsen Velkomstmøde.
Skal vi meldes til?



**Ny i bestyrelsen –
Velkomstmøde**

Torsdag d. 20. november 2025 kl. 18:00 til 20:00 -
BO-VEST kantinen

Er du nyvalgt til en afdelingsbestyrelse eller
organisationsbestyrelse? Så inviterer BO-VEST dig
til et velkomstmøde, hvor vi introducerer dig til
arbejdet som beboerdemokrat.

Gratis

LÆS MERE

Charlotte tilmelder Gitte, Linda, Charlotte – Charlotte spørger om Talli vil deltage.

12. Samarbejde med andre bestyrelser/udvalg

a) Aktivbestyrelsen:

Orientering om klubber / aktiviteter generelt:

1. Loppemarkeder i Askerød 2 gange om året. På loppemarked lørdag den 23. august var der meget få stande, flere efterlyste at man samlede loppemarkedet evt. på den røde plads, så man fik det sociale med og loppemarkedet blev mere synligt.
Der skal gøres mere reklame næste gang.
Der bliver afholdt et evalueringsmøde med de 2 ansvarlige.
2. Vi er i gang med oprydning i kælderen. Gitte orienterer om det.
3. Kulturnaften i Greve / afholdes 5. september. Kulturnaften gik godt, der var mange forbi. Næste gang skal det markeres, hvor gæsterne skal stå ved udlevering af evt. kage, så de frivillige ikke føler sig presset.
Gitte trækker sig fra bestyrelsen i "Sammen om Greve" og der skal gerne findes en ny løsning – emnet tages op på næste møde.
4. IT-hjælp i Askerød. Ældre-sagen.
5. 2 unge søger lokale til musik.
6. Fodboldsdag (og andre lege) udsat til sommeren 2026
7. Arrangement om madlavning – en beboer kan sammen med en kagebogsforfatter evt. holde et foredrag.



Afdelingsbestyrelsesmøde d. 30. september 2025, kl. 17.00.

Til beboermødet i marts 2026:

Regler for opstart og drift af klubber skal opdateres. Til beboermødet i september.

Kommissorium for Aktivbestyrelsen skal opdateres. Til beboermødet i september.

Der skal findes en dato hvor afdelingen og de frivillige tilbydes et førstehjælpskursus.

b) Miljøudvalget:

Miljøudvalget fortsætter uden formand og Maria fra ejendomskontoret deltager ind i mellem i deres møder. Miljøudvalget har efter markvandringen den 15. maj fået udleveret en aktionsliste med billeder, som de kan følge op på, på deres møder.

På mødet d. 14. maj 2025, har Miljøudvalget på deres markvandring udfærdiget et idekatalog, som Afdelingsbestyrelsen skal godkende. Ideerne prioriteres og udføres i samarbejde med afdelingsbestyrelsen når der er økonomi til de enkelte punkter. Idekatalog medsendes denne dagsorden.

Efterlyser en tur til Superkilen, dette arrangeres til foråret.

c) Cafe Styregruppe:

På styregruppemødet d. 25. september blev følgende gennemgået:

- 1) Efter at priserne er sat lidt op, hænger økonomien godt sammen – det kan mærkes, at fødevarerne er steget kraftigt i indkøbspris.
- 2) Britta ønsker at oprette en hjemmeside, dette er der givet grønt lys for.
- 3) Af hensyn til den lange sagsbehandling fra Greve Kommune, er det blevet besluttet, at der kan ansættes køkkenhjælp i en tidsbegrænset periode – 9 til 10 timer pr. uge.

13. Arenapladsen

Dette punkt flyttes over på Aktionslisten

14. Motionsklubben

- a) Opfølgning på rengøring i lokalet, der ser flot ud efter Anders Andersen har fået opgaven.
- b) Nye medlemmer kvitterer fremover på en kontrakt, at de har læst reglerne for brugen af motionsrummet.
- c) Der har været et ønske om flere ”gule tider = kun for damer” dette blev afvist, det er vigtigt at tiderne ikke bliver for låste, motionen er for alle Askerødbeboere.
- d)

15. Askerød Tidende / www.askeroed.dk

Forslag til indlæg



Referat AFDELING 11 – ASKERØD

Afdelingsbestyrelsesmøde d. 30. september 2025, kl. 17.00.

Der bliver lavet AT 10 gange om året. Ikke i januar og juli. Næste deadline for AT er d.1. oktober

16.Evt.

Mødet slutter senest kl. 21.40

Næste møde: onsdag den 29. oktober

Møder i 2025:

Tirsdag d. 25. november

Tirsdag den 16. december